

FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2025-04-24

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SEKRETERARE	ELIN GUSTAFSSON
SKYDDSOMBUD	ELIN "LO" EKSTEDT
INFORMATIONANSVARIG	JAKOB FREDBY
ORDFÖRANDE DP	VIKTOR ROLF
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÈN
ORDFÖRANDE FNOLLK	JESPER UNANDER
ORDFÖRANDE SNF	NILS GRIMBECK
ORDFÖRANDE FOC	NICOLAS RENAUDO
ORDFÖRANDE FARM	EMMA CHAN
ÖVRIGA:	EMIL STIELL, KETIL BRENDRER, AXEL FLORDAL, GUSTAV FIXELL OCH LENA STAINWEIZ

§1 Mötets öppnande

Marcus Johansson öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare

Jakob Fredby väljs till justerare.

§3 Adjungeringar

Emil Sitell och Gustav Fixell är här för att fyllnadssöka. Ketil Brendrer är också här

Beslut: Att adjungera in Emil Sitell, Gustav Fixell Ketil Brendrer med närvaro och yttranderätt.

§4 Fyllnadsval

Axel Flordal: Är 22 år gammal, går TM20 och söker för att det vore kul att skriva Finform artiklar och att gänget i Finform verkar roliga och taggade. Håller på att skriva en artikel/insändare just nu, är intresserad av att intervjua kårforeningar och se vad de gör för något. Sökte inte på sektionmötet men såg att det var en ledig plats och har många idéer. Tycker det ska vara något vettigt i artiklarna och inte bara skämtgrejer men att det är mer viktigt att hitta den balansen inom Finform.

Gustav Fixell: Gustav går f22, har körkort och är 22 år gammal. Han söker för att det är kul att skriva text och tyckte det som Edvin, chefredaktören, sa var vettigt, att det blir lite mer seriösare grejer men att ha kvar det roligare också. Han hade gärna gjort någon receptartikel då han är intresserad av matlagning. Han tror han kan vara bra på att blanda skämt och allvar och göra det på ett snyggt sätt och tycker det ligger i linje med det som chefredaktören vill göra. Känner några av de som sitter i Finform nu. Sökte även på sektionmötet och är villig att lägga ner tid på att göra det bra.

Emil Sitell: Emil är 23 år gammal, går f22 och har körkort. Han söker för att vara med och skriva artiklar. Han vill göra lite uppdateringar om vad som sker på sektionen för alla inte kollar Facebook eller Fotons hemsida. Han tror att han kan bidra med artiklar om dumma, roliga, grejer och grotta ner sig i data om ingenting. Han tror han kan passa in bra i Finform gruppen och att han kan jobba vidare med det som de redan jobbar med i gruppen men även

komma med nya idéer. Han har ingen erfarenhet av att skriva just artiklar men PR i Gameboy och lärt sig bildhantering och har i Scouterna skrivit mindre beskrivande texter.

Lena Staineweiz: Lena är 20 år gammal, går f23, har inte körkort och söker för att hon tycker om Finform. Hon hade i huvudsak velat skriva en rolig men intressant artikel. Hon gillar ratings och tycker att de brukar vara roliga i Finform och det är hon taggad på göra. Hon har skrivit några artiklar till Finform och har fått okej respons. Tror hon kan bidra med god stämning och snabbt få arbete gjort, lite skoj och lite seriöst. Hon tror hon kommer passa bra i gruppen och hoppas att de i gruppen tycker om henne också.

Beslut: Att välja in Emil Sitell till redaktör i Finform.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret

Marcus: Fyllt år igår, firat påsk. Aspning ikväll och ska bestämma vad som händer med Hilbert imorgon.

Elin E: Tagit ledigt över påsk, ska arra en Pride brunch med Jämf den 14:e juni.

Elin G: Fyller år, lagt ut ett protokoll.

Elias: Preppar inför kvartalsrapport, varit i samtal med banken i samband med nya EU-direktiv om hur man undviker pengatvätt.

Jakob: Skickat nyhetsbrev.

§5.2 DP

Vi ser slutet på aspningen, tre arr kvar.

§5.3 F6

Arrat CM, det gick bra men slitna nu, huvudrätten var otrolig. Haft interna intervjuer, ska tömma buren snart.

§5.4 FnollK

Inte gjort jättemycket över påsk, målat om märket inne på rummet och jobbar med uppstartsmöte med phaddergrupperna och teambuilding nu i helgen.

§5.5 SNF

Fortsatt arbete med Julie och SNF och hon driver nu ett arbete om hur studenter ska våga och vilja ställa fler kurser. Skickat ut ett mail till alla TM examinatorer om kurs föreskrifter och tittat på omstrukturering av SNF.

§5.6 Foc

Asparna höll quiz igår, det var kul. Nu är alla friska igen också.

§5.7 FARM

Varit sjuk, FARM mår bra de hängde med ARMIT igår, det var kul.

§6 Motion om Rustmästeri

Ketil presenterar sin motion som handlar om att bryta upp rustmästeriet från DP och skapa en ny kommitté med fem medlemmar som tar hand om Focus och bokningar. Han tänker att fördelen med det är att de i rustmästeriet kommer ha mer fokus på Focus och rustgrejer. Vi ville ta upp det här för att låta Ketil höra vad vi tänker.

Viktor tycker inte att bakgrunden speglar DPs arbetsbörda, de känner sig inte överarbetade. Han kan se att dela upp det kan locka in fler som tycker att det är kul med lokal och Focus. Det finns andra sektioner som har det på detta vis, men att det kanske inte är rätt läge att ändra det nu. Det är mycket jobb med Hilbert nu och att ändra om DP bör ske efter det isåfall.

Finns det något som ett dedikerat rust hade kunnat göra som inte DP gör

eller har tid att göra. Med bokningar utifrån kan det vara fördelaktigt att ha ett rust så att frågor kommer till rätt person direkt och inte styret måste vara mellanhand. Vi är inne på att neka motionen och ålägga styrelsen att undersöka möjligheten att dela upp eller skapa ett rustmästeri. Vi tycker att det är en värd fråga att undersöka men inte ta beslut i den än.

Det finns möjlighet att göra Foc till rustmästeri, någonstans står det att Foc har hand om alla maskiner på Focus. Det finns också fördel med att DP är rust i och med att det har arr på Focus varje fredag och vet vad som behöver fixas och göras där.

§7 Incidenthantering

Mötet går bakom stängda dörrar.

Beslut: Att på VSOs rekommendation stänga av en person från mottagningen 2025.

Beslut: Att dra in en persons representationsrätt tills bokslut är genomfört.

§8 Proposition styretsstruktur

Diskuterades förra veckan. 5.2.1 punkten har ändrats till att sektionsrådets syfte är att ge underlag till styrelsen. 5.2.5 togs upp och det står nu att sektionsrådet ska hållas tre gånger per läsperiod då vi vill att det ska ske ett kontinuerligt informationsutbyte. Vi ändrar det till två gånger per läsperiod så att det inte bryter mot stadgarna ifall det inte blir tre gånger.

Vi har två förslag, ett med en utbildningsansvarig, UA, och en utan, då vi tycker det är oklart vad en UA ska göra. Den ska agera som kontakt mellan SNF och styret, men är det inte bättre att styret och SNF har fler möten och på så sätt skapa bättre kontakt. Vi ser också att om styrelsen har en UA post som fokuserar på studiefrågor så trampar den SNF på fötterna och gör SNFs jobb. Om vi inte har en UA i styrelsen måste SNF göra mer påverkansjobb men detta gör styrelsen mest och därav är det bra med UA.

Det är också lågt söktryck på styrelsen idag, det känns då inte så taktiskt att lägga till ytterligare en post. Vi kan också ta det i två omgångar och nu endast genomföra rådet och ta bort ordföranden och fortsätta jobba nästa år med hur styrelsen ska jobba.

De i arbetsgruppen såg inte vad en UA ska göra i styrelsen och ser att på andra sektioner så har de problem med denna rollen och vad den gör. Propositionen måste också gå igenom sektionsmötet och det kan gå lättare om vi bara ha sektionsrådet och sedan ålägga nästa styrelse att utreda UA posten vidare. UAs roll hade varit att utreda hur påverkansarbete sker. Vi är oeniga om hur denna roll ska agera och göra. Vi tar upp detta igen nästa tisdag och då är det sista diskussionsdag för detta.

§9 Äskningar

Elias har godkänt en äskning om en marschtrumma till Fultras för 1100 kronor.

§10 Övriga frågor

§10.1 Utskick

Jakob ska skicka ut på Facebook om situationen i fysikhuset och påminna om vad som gäller.

§11 Mötets avslutande

Marcus Johansson avslutar mötet kl. 13:00!

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign